

序号	报告编号	发布日期	结论	影像资料
123	GX-B1423/20-Y-233552	2023年6月5日	综合判定：合格	
124	GX-B1423/20-Y-233553	2023年6月5日	综合判定：合格	

125	GX-B1423/20-Y-233554	2023年6月5日	综合判定：合格	
126	GX-B1423/20-Y-233555	2023年6月5日	综合判定：合格	

127	GX-B1423/20-Y-233556	2023年6月5日	综合判定：合格	
128	GX-B1423/20-Y-233557	2023年6月5日	综合判定：合格	

129	GX-B1423/20-Y-233558	2023年6月5日	综合判定：合格	 A photograph of a yellow XCMG truck parked in a quarry. Two workers in safety gear stand in front of the truck. The license plate is 233558. A yellow timestamp '2023/6/5' is visible in the bottom right corner of the photo.
130	GX-B1423/20-Y-233559	2023年6月5日	综合判定：合格	 A photograph of a yellow XCMG truck parked in a quarry. Two workers in safety gear stand in front of the truck. The license plate is 31. A yellow timestamp '2023/6/5' is visible in the bottom right corner of the photo.

131	GX-B1423/20-Y-233560	2023年6月5日	综合判定：合格	 A photograph of a yellow Sinotruk truck with license plate number 30. Two workers, one in a white uniform and one in a purple shirt, are standing in front of the truck. The truck has 'SINOTRUK' written on the top of the cab. The background shows a dirt area and a clear blue sky.
132	GX-B1423/20-Y-233561	2023年6月5日	综合判定：合格	 A photograph of a yellow Sinotruk truck with license plate number 26. One worker in a white uniform and red cap is standing in front of the truck, pointing towards it. The truck has 'SINOTRUK' written on the top of the cab. The background shows a dirt area and a clear blue sky.

133	GX-B1423/20-Y-233562	2023年6月5日	综合判定：合格	
134	GX-B1423/20-Y-233563	2023年6月5日	综合判定：合格	

135	GX-B1423/20-Y-233564	2023年6月5日	综合判定：合格	
136	GX-B1423/20-Y-233565	2023年6月5日	综合判定：合格	

137	GX-B1423/20-Y-233566	2023年6月5日	综合判定：合格	
138	GX-B1423/20-Y-233567	2023年6月5日	综合判定：合格	

139	GX-B1423/20-Y-233568	2023年6月5日	综合判定：合格	
140	GX-B1423/20-Y-233569	2023年6月5日	综合判定：合格	

141	GX-B1423/20-Y-233570	2023年6月5日	综合判定：合格	
142	GX-B1423/20-Y-233571	2023年6月5日	综合判定：合格	

143	GX-B1423/20-Y-233572	2023年6月5日	综合判定：合格	
144	GX-B1423/20-Y-233573	2023年6月5日	综合判定：合格	

145	GX-B1423/20-Y-233574	2023年6月5日	综合判定：合格	
146	GX-B1423/20-Y-233575	2023年6月5日	综合判定：合格	

147	GX-B1423/20-Y-233576	2023年6月5日	综合判定：合格	 A photograph of a yellow heavy-duty truck, likely a construction vehicle, parked on a dirt surface. Two workers wearing safety gear (hard hats and high-visibility vests) are standing in front of the truck. The truck has a license plate that reads "KV-2-012". The background shows a clear blue sky and some distant hills.
148	GX-B1423/20-Y-233577	2023年6月5日	综合判定：合格	 A photograph of a yellow heavy-duty truck, similar to the one in the first row, parked on a dirt surface. Two workers wearing safety gear (hard hats and high-visibility vests) are standing in front of the truck. The truck has a license plate that reads "KV-2-012". The background shows a clear blue sky and some distant hills.

149	GX-B1423/20-Y-233578	2023年6月5日	综合判定：合格	
150	GX-B1423/20-Y-233579	2023年6月5日	综合判定：合格	

151	GX-B1423/20-Y-233273	2023年6月6日	综合判定：合格	 A photograph of a red MT8000 dump truck parked on a dirt surface. Two workers wearing hard hats and safety vests are standing in front of the truck. The truck has "MT8000" and "AUMAN" visible on its side. A yellow timestamp "2023/6/19" is in the bottom right corner.
152	GX-B1423/20-Y-233274	2023年6月6日	综合判定：合格	 A photograph of a red MT8000 dump truck parked on a dirt surface. Two workers wearing hard hats and safety vests are standing in front of the truck. The truck has "MT8000" and "AUMAN" visible on its side. A yellow timestamp "2023/6/19" is in the bottom right corner.

153	GX-B1423/20-Y-233275	2023年6月6日	综合判定：合格	
154	GX-B1423/20-Y-233276	2023年6月6日	综合判定：合格	

155	GX-B1423/20-Y-233277	2023年6月6日	综合判定：合格	
156	GX-B1423/20-Y-233278	2023年6月6日	综合判定：合格	

157	GX-B1423/20-Y-233279	2023年6月6日	综合判定：合格	
158	GX-B1423/20-Y-233280	2023年6月6日	综合判定：合格	

159	GX-B1423/20-Y-233281	2023年6月6日	综合判定：合格	
160	GX-B1423/20-Y-233282	2023年6月6日	综合判定：合格	

161	GX-B1321/20-Y-23344-23351	2023年6月6日	本次共检验电力电缆8条，8条电力电缆所检项目合格。	
162	GX-B1321/20-Y-23457~23468	2023年6月6日	本次共检验电力电缆12条，12条电力电缆所检项目合格。	

163	GX-B1499/21-Y-23079	2023年6月6日	实测流量为209.7m ³ /h。	
164	GX-B1499/21-Y-23080	2023年6月6日	实测流量为208.3m ³ /h。	

165	GX-B1306/21-Y-23074	2023年6月5日	所检项目合格。	 A worker in a grey uniform and red hard hat is inspecting a white electrical cabinet. The worker is holding a device and looking into the open cabinet. A yellow timestamp '2023/4/20' is visible in the bottom right corner of the photo.
166	GX-B1306/21-Y-23075	2023年6月5日	所检项目合格。	 A worker in a grey uniform and red hard hat is inspecting a blue industrial machine. The worker is holding a device and looking into the machine. A yellow timestamp '2023/4/20' is visible in the bottom right corner of the photo.

167	GX-B1306/21-Y-23076	2023年6月5日	所检项目合格。	 A photograph showing a worker in a grey uniform and red hard hat working on a large industrial machine. The worker is standing on a platform, and the machine has a large circular opening. A date stamp '2023/4/20' is visible in the bottom right corner of the image.
168	GX-B1306/21-Y-23077	2023年6月5日	所检项目合格。	 A photograph showing a worker in a grey uniform and red hard hat working on a blue industrial cabinet. The worker is standing on a platform, and the cabinet has a large opening. A date stamp '2023/4/20' is visible in the bottom right corner of the image.

169	GX-B1417/22-Y-23052	2023年6月5日	综合判定：合格。	
170	GX-B1417/22-Y-23053	2023年6月5日	综合判定：合格。	

171	GX-B1350/21-Y-23011	2023年6月5日	本次共检接地装置11处，11处接地装置所检项目合格。	 <p>2023/6/25</p>
172	GX-B1350/21-Y-23012	2023年6月5日	本次共检接地装置6处，6处接地装置所检项目合格。	 <p>2023/6/21</p>

173	GX-B1495/20-Y-231075~231080	2023年6月5日	本次共检高压防爆开关6台，6台高压防爆开关所检项目合格。	
174	GX-B1495/20-Y-231081~231086	2023年6月5日	本次共检高压防爆开关6台，6台高压防爆开关所检项目合格。	

175	GX-B1495/20-Y-231087~231094	2023年6月5日	本次共检高压开关设备8台，8台高压开关设备所检项目合格	
176	GX-B1495/20-Y-231095~231102	2023年6月5日	本次共检高压开关设备8台，8台高压开关设备所检项目合格。	

177	GX-B1328/20-Y-23047	2023年6月6日	本次共检绝缘鞋10只，10只绝缘鞋合格。	
178	GX-B1328/20-Y-23048	2023年6月6日	本次共检绝缘手套76只，76只绝缘手套合格。	

179	GX-B1328/20-Y-23049	2023年6月6日	本次共检验电器32支，32支验电器合格。	
180	GX-B1328/20-Y-23050	2023年6月6日	本次共检便携式接地和接地短路装置3套，3套便携式接地和接地短路装置合格。	

181	GX-B1328/20-Y-23051	2023年6月6日	本次共检验绝缘杆24支， 24支绝缘杆合格。	
182	GX-B1312/20-Y-23192~23194	2023年6月6日	本次共检电力变压器3台， 3台电力变压器所检项目合格。	

183	GX-B1312/20-Y-23195	2023年6月6日	所检项目合格。	
184	GX-B1312/20-Y-23196~23199	2023年6月6日	本次共检电力变压器4台，4台电力变压器所检项目合格。	

185	GX-B1312/20-Y-23200~23205	2023年6月6日	本次共检电力变压器6台，6台电力变压器所检项目合格。	
186	GX-B1321/20-Y-23320~23321	2023年6月6日	本次共检验电力电缆2条，2条电力电缆所检项目合格。	

187	GX-B1321/20-Y-23322~23328	2023年6月6日	本次共检验电力电缆7条，7条电力电缆所检项目合格。	
188	GX-B1321/20-Y-23329~23330	2023年6月6日	本次共检验电力电缆2条，2条电力电缆所检项目合格。	

189	GX-B1321/20-Y-23331~23333	2023年6月6日	本次共检验电力电缆3条， 3条电力电缆所检项目合格。 。	
190	GX-B1423/20-Y-233246	2023年6月7日	综合判定：合格	

191	GX-B1423/20-Y-233247	2023年6月7日	综合判定：合格	
192	GX-B1423/20-Y-233248	2023年6月7日	综合判定：合格	

193	GX-B1423/20-Y-233249	2023年6月7日	综合判定：合格	
194	GX-B1423/20-Y-233250	2023年6月7日	综合判定：合格	

195	GX-B1423/20-Y-233251	2023年6月7日	综合判定：合格	
196	GX-B1423/20-Y-233252	2023年6月7日	综合判定：合格	

197	GX-B1423/20-Y-233253	2023年6月7日	综合判定：合格	
198	GX-B1423/20-Y-233254	2023年6月7日	综合判定：合格	

199	GX-B1423/20-Y-233255	2023年6月7日	综合判定：合格	
200	GX-B1423/20-Y-233256	2023年6月7日	综合判定：合格	

201	GX-B1423/20-Y-233257	2023年6月7日	综合判定：合格	 <p>A photograph of a yellow dump truck with the number 70 on its side. A worker in a red hard hat and grey jacket stands next to the front wheel. The date 2023/5/18 is visible in the bottom right corner.</p>
202	GX-B1423/20-Y-233258	2023年6月7日	综合判定：合格	 <p>A photograph of a yellow dump truck with the number 71 on its side. A worker in a red hard hat and grey jacket is inspecting the front wheel. The date 2023/5/18 is visible in the bottom right corner.</p>

203	GX-B1423/20-Y-233259	2023年6月7日	综合判定：合格	
204	GX-B1423/20-Y-233260	2023年6月7日	综合判定：合格	

205	GX-B1423/20-Y-233261	2023年6月7日	综合判定：合格	
206	GX-B1423/20-Y-233262	2023年6月7日	综合判定：合格	

207	GX-B1423/20-Y-233263	2023年6月7日	综合判定：合格	 A yellow dump truck with the number 77 on its side is parked on a dirt surface. Two workers in safety gear are standing next to it. A yellow timestamp '2023/5/19' is visible in the bottom right corner of the photo.
208	GX-B1423/20-Y-233264	2023年6月7日	综合判定：合格	 A yellow dump truck with the number 78 on its side is parked on a dirt surface. Two workers in safety gear are standing next to it. A yellow timestamp '2023/5/19' is visible in the bottom right corner of the photo.

209	GX-B1423/20-Y-233265	2023年6月7日	综合判定：合格	
210	GX-B1423/20-Y-233266	2023年6月7日	综合判定：合格	

211	GX-B1423/20-Y-233267	2023年6月7日	综合判定：合格	 <p>A yellow MT95M dump truck is shown from a side-rear perspective. Two workers in safety gear stand in front of it. The truck has '31' on its side and 'MT95M' and '三一重工' (Sany Heavy Industry) branding. A yellow timestamp '2023/5/19' is in the bottom right corner.</p>
212	GX-B1423/20-Y-233268	2023年6月7日	综合判定：合格	 <p>A yellow MT95M dump truck is shown from a side-rear perspective. Two workers in safety gear stand in front of it. The truck has '31' on its side and 'MT95M' and '三一重工' (Sany Heavy Industry) branding. A yellow timestamp '2023/5/19' is in the bottom right corner.</p>

213	GX-B1423/20-Y-233269	2023年6月7日	综合判定：合格	 <p>A yellow MT96M dump truck is shown from a side-rear perspective. Two workers in safety gear stand in front of the truck. The truck has the number '02' on its side and 'MT96M' branding. A yellow timestamp '2023/5/19' is visible in the bottom right corner of the photo.</p>
214	GX-B1423/20-Y-233270	2023年6月7日	综合判定：合格	 <p>A yellow MT96M dump truck is shown from a side-rear perspective. Two workers in safety gear stand in front of the truck. The truck has the number '03' on its side and 'MT96M' branding. A yellow timestamp '2023/5/19' is visible in the bottom right corner of the photo.</p>

215	GX-B1423/20-Y-233271	2023年6月7日	综合判定：合格	 <p>A yellow MT95M dump truck with the number 85 on its side. Two workers in safety gear stand in front of it. A yellow date stamp '2023/5/19' is in the bottom right corner.</p>
216	GX-B1423/20-Y-233272	2023年6月7日	综合判定：合格	 <p>A yellow MT95M dump truck with the number 86 on its side. Two workers in safety gear stand in front of it. A yellow date stamp '2023/5/19' is in the bottom right corner.</p>

217	GX-B1495/20-Y-231408	2023年6月6日	所检项目合格	
218	GX-B1495/20-Y-231223~231224	2023年6月6日	本次共检高压交流断路器2台，2台高压交流断路器所检项目合格。	

219	GX-B1547/20-Y-23248~23251	2023年6月6日	本次共检继电保护装置4台，4台继电保护装置所检项目合格。	
220	GX-B1423/20-Y-233580	2023年6月9日	综合判定：合格	

221	GX-B1423/20-Y-233581	2023年6月9日	综合判定：合格	
222	GX-B1423/20-Y-233582	2023年6月9日	综合判定：合格	

223	GX-B1423/20-Y-233583	2023年6月9日	综合判定：合格	
224	GX-B1423/20-Y-233584	2023年6月9日	综合判定：合格	

225	GX-B1423/20-Y-233585	2023年6月9日	综合判定：合格	 <p>A photograph showing three workers in safety gear (hard hats and work clothes) standing in front of a large yellow dump truck. The truck is parked on a dirt or gravel surface. A yellow timestamp '2023/6/9' is visible in the bottom right corner of the image.</p>
226	GX-B1495/20-Y-231109~231118	2023年6月8日	本次共检高压开关设备10台，10台高压开关设备所检项目合格。	 <p>A photograph showing two workers in safety gear (hard hats and work clothes) inspecting high-voltage switchgear. One worker is looking at a document while the other stands nearby. The switchgear is a large, complex piece of electrical equipment. A yellow timestamp '2023/4/30' is visible in the bottom right corner of the image.</p>

227	GX-B1495/20-Y-231119~231125	2023年6月8日	本次共检高压开关设备7台，7台高压开关设备所检项目合格。	 <p>A photograph showing several workers in white uniforms and red hard hats working in a control room. They are gathered around a large grey cabinet, likely a high-voltage switchgear, and appear to be inspecting or performing maintenance. The room has windows and various electrical panels.</p> <p>2023/6/20</p>
228	GX-B1495/20-Y-231126~231135	2023年6月8日	本次共检高压开关设备10台，10台高压开关设备所检项目合格。	 <p>A photograph showing a worker in a white uniform and red hard hat sitting on the floor in a control room. The worker is wearing a jacket with the logo '中检公检' (Zhongjian Gongjian). In the background, there are several red high-voltage switchgear units. The room has windows and various electrical panels.</p> <p>2023/5/1</p>

229	GX-B1495/20-Y-231136~231144	2023年6月8日	本次共检高压开关设备9台，9台高压开关设备所检项目合格。	
230	GX-B1495/20-Y-231145~231149	2023年6月8日	本次共检高压开关设备5台，5台高压开关设备所检项目合格。	

231	GX-B1495/20-Y-231150~231158	2023年6月8日	本次共检高压开关设备9台，9台高压开关设备所检项目合格。	
232	GX-B1495/20-Y-231159~231170	2023年6月8日	本次共检高压开关设备12台，12台高压开关设备所检项目合格。	

233	GX-B1495/20-Y-231171~231182	2023年6月8日	本次共检高压开关设备12台，12台高压开关设备所检项目合格。	
234	GX-B1495/20-Y-231183~231194	2023年6月8日	本次共检高压防爆开关设备12台，12台高压防爆开关设备所检项目合格。	

235	GX-B1495/20-Y-231195~231201	2023年6月8日	本次共检高压开关设备7台，7台高压开关设备所检项目合格。	
236	GX-B1329/21-Y-231134~231135	2023年6月8日	本次共检氧化锌避雷器2组，2组氧化锌避雷器所检项目合格。	

237	GX-B1329/21-Y-23136~23140	2023年6月8日	本次共检氧化锌避雷器5组，5组氧化锌避雷器所检项目合格。	 A photograph showing several workers in grey uniforms and red hard hats standing on a dirt ground in front of a white building. They appear to be inspecting or working on equipment. A yellow step ladder and some tools are visible. A yellow timestamp '2023/4/30' is in the bottom right corner.
238	GX-B1329/21-Y-23141~23150	2023年6月8日	本次共检氧化锌避雷器10组，10组氧化锌避雷器所检项目合格。	 A photograph showing a worker in a grey uniform and red hard hat working on a piece of equipment inside a room. The worker is leaning over the equipment, which has various wires and components. A yellow timestamp '2023/5/2' is in the bottom right corner.

239	GX-B1329/21-Y-23151~23153	2023年6月8日	本次共检氧化锌避雷器3组，3组氧化锌避雷器所检项目合格。	
240	GX-B1312/20-Y-23243~23245	2023年6月8日	本次共检电力变压器3台，3台电力变压器所检项目合格。	

241	GX-B1312/20-Y-23246~23247	2023年6月8日	本次共检电力变压器2台， 2台电力变压器所检项目合格。	 <p>2023/5/1</p>
242	GX-B1312/20-Y-23248~23251	2023年6月8日	本次共检电力变压器4台， 4台电力变压器所检项目合格。	 <p>2023/5/2</p>

243	GX-B1312/20-Y-23252	2023年6月8日	所检项目合格。	
244	GX-B1312/20-Y-23253~23254	2023年6月8日	本次共检电力变压器2台， 2台电力变压器所检项目合格。	

245	GX-B1312/20-Y-23255~23261	2023年6月8日	本次共检电力变压器7台，7台电力变压器所检项目合格。	 A photograph showing two workers in red and blue protective gear and hard hats working on a large red power transformer. One worker is kneeling and using a tool, while the other stands nearby. A yellow date stamp '2023/5/7' is visible in the bottom right corner of the image.
246	GX-B1312/20-Y-23262~23268	2023年6月8日	本次共检电力变压器7台，7台电力变压器所检项目合格。	 A photograph showing two workers in red and blue protective gear and hard hats working on a large red power transformer. One worker is kneeling and using a tool, while the other stands nearby. A yellow date stamp '2023/5/7' is visible in the bottom right corner of the image.

247	GX-B1312/20-Y-23269~23272	2023年6月8日	本次共检电力变压器4台， 4台电力变压器所检项目合格。	
248	GX-B1312/20-Y-23273~23276	2023年6月8日	本次共检电力变压器4台， 4台电力变压器所检项目合格。	

249	GX-B1321/20-Y-23354~23360	2023年6月8日	本次共检验电力电缆7条， 7条电力电缆所检项目合格。 。	
250	GX-B1321/20-Y-23361~23368	2023年6月8日	本次共检验电力电缆8条， 8条电力电缆所检项目合格。 。	

251	GX-B1321/20-Y-23369~23378	2023年6月8日	本次共检验电力电缆10条，10条电力电缆所检项目合格。	
252	GX-B1321/20-Y-23379~23382	2023年6月8日	本次共检验电力电缆4条，4条电力电缆所检项目合格。	

253	GX-B1321/20-Y-23383~23384	2023年6月8日	本次共检验电力电缆2条， 2条电力电缆所检项目合格。 。	
254	GX-B1321/20-Y-23385~23391	2023年6月8日	本次共检验电力电缆7条， 7条电力电缆所检项目合格。 。	

255	GX-B1321/20-Y-23392~23398	2023年6月8日	本次共检验电力电缆7条， 7条电力电缆所检项目合格。 。	
256	GX-B1321/20-Y-23399~23406	2023年6月8日	本次共检验电力电缆8条， 8条电力电缆所检项目合格。 。	

257	GX-B1321/20-Y-23407~23415	2023年6月8日	本次共检验电力电缆9条， 9条电力电缆所检项目合格。 。	
258	GX-B1321/20-Y-23416~23423	2023年6月8日	本次共检验电力电缆8条， 8条电力电缆所检项目合格。 。	

259	GX-B1321/20-Y-23424~23430	2023年6月8日	本次共检验电力电缆7条， 7条电力电缆所检项目合格。 。	
260	GX-B1321/20-Y-23431~23432	2023年6月8日	本次共检验电力电缆2条， 2条电力电缆所检项目合格。 。	

261	GX-B1321/20-Y-23433~23437	2023年6月8日	本次共检验电力电缆5条， 5条电力电缆所检项目合格。 。	
262	GX-B1522/20-Y-23109	2023年6月9日	所检项目合格。	

263	GX-B1522/20-Y-23110	2023年6月9日	所检项目合格。	
264	GX-B1539/22-Y-23158	2023年6月9日	所检项目合格。	